

家訊 – November 16, 2025

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成為您屬靈的家。

今天崇拜

讀經: 約書亞記 10: 12-14,
詩篇 37: 23-26

信息: 當時間靜止時, 你會做什麼?
回應詩歌: #18 你的信實廣大

家訊

1. 感謝Al Warner牧師今天帶來的信息。
2. 長青團契: 星期二(11/18) 早上 9:30-12 在教會聚會。特別講員: 劉廣儀弟兄。歡迎60歲及以上的弟兄姊妹, 朋友們參加。
3. 下週是感恩節主日, 會後有聚餐。
4. 執委會會議(11/20@7PM): 在 Eric Wu兄弟家。請代禱。

十一月禱告指南:感恩与忠心

第二週 (11/12-11/18):以忠心金錢奉獻來表達感恩

萬軍之耶和華說:「你們要將當納的十分之一全然送入倉庫, 使我家有糧, 以此試試我, 是否為你們敞開天上的窗戶傾福於你們, 甚至無處可容。」

瑪拉基書 3: 10

所求於管家的, 是要他有忠心。

哥林多前書 4: 2

本週團契聚會時間

11/18: 週二長青團契 9:30AM
11/19: 週三禱告會 7:30PM
11/20: 週四姐妹會 10AM
11/21: 週五學生學者職青/葡萄園 7:30PM

下週聯合感恩節主日 (11/23 @ 9:30AM)

講員: 葡牧師
主席: 莊峻
翻譯: 朱倚欣
招待: 陳凌凱, 劉宇

BCCC Family News – November 16, 2025

Weekly Meetings

Wed 11/19 - Prayer meeting 7:30PM
Fri 11/21 - Adult and youth fellowship 7:30PM
Sun 11/23 - Combined Sunday Service 9:30AM
Thanksgiving Luncheon 11AM

Sermon

Walk to Please God
1 Thessalonians 4:1-8

Weekly Announcements

- College and Adults have a social this Friday 11/21 instead of our normal Friday bible study. Please contact Dan Ip or Ann Chen for more information.
- Council meeting on Thursday (11/20) at Brother Eric's house.
- Next Sunday 11/23 is Thanksgiving Combined Service with Thanksgiving luncheon following service. No adult Sunday school next week.

Next Sunday 11/23

(Combined Service @ 9:30AM)

Speaker: Pastor Porty
Chairperson: Jun Zhuang
Interpreter: Vivian Wu
Ushers: Xiuling Xu, Dan Ip

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together. Stay connected to BCCC with the Church Center App. Available in the app store and Google play store

 church center

November Prayer Guide: Thanksgiving and Faithfulness

Week 11/12 - 11/18: Faithfulness in Stewardship as an Expression of Thanksgiving

Bring the full tithe into the storehouse, that there may be food in my house. And thereby put me to the test, says the Lord of hosts, if I will not open the windows of heaven for you and pour down for you a blessing until there is no more need.

Malachi 3:10

Moreover, it is required of stewards that they be found faithful.

1 Corinthians 4: 2

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly